人事廣角鏡

Staff Movement



張遠芳先生 Mr. Cheung Yuen-fong



黃偉光先生 Mr. Wong Wai-kwong

了 遠芳先生由2019年9月15日起獲委任為署理機電工程署副署長/營運服務,負責領導機電工程營運基金的運作和未來發展,為客戶部門及公營機構提供具成本效益和多元化的優質機電工程服務,以創造公眾價值和改善市民的生活質素。

同時,總工程師/綜合工程黃偉光先生兼任署理機電工程署助理署長/2,負責監督營運基金為公共醫療衞生機構、市政場地和政府辦事處等客戶提供的機電工程服務。

Mr. Cheung Yuen-fong has been appointed as Acting Deputy Director/Trading Services of the EMSD with effect from 15 September 2019. He is responsible for leading the operation and future development of the Electrical and Mechanical Services Trading Fund (EMSTF) to provide cost-effective, diversified and quality E&M engineering services to client departments and public organisations, with a view to creating public value and improving people's quality of life.

At the same time, Mr. Wong Wai-kwong, Chief Engineer/General Engineering Services, has held a concurrent post as Acting Assistant Director/2 of the EMSD. He is responsible for overseeing the E&M engineering services that the EMSTF provides to such customers as the public health organisations, municipal services venues and government offices.